
SBKK generalforsamling 2021-03-18
Bestyrelse
- Tina Lau Pedersen
- Patrick Bull Graah
- Kim Du
- Klaus Th. Jensen

Deltagere
- Oliver Du
- Stine Østergaard
-- Signe Poulsen på vegne af Maja Poulsen (ikke gyldig da medlemmet skal være til stede)
- Mette Kim Hansen / Malte Ørnholt Hansen
- Poul Nielsen
- Christian Morgenstjerne
- Pelle K Jensen
- Sofia Krüger Jensen
- Samuel Elliot
- Daniel Prip Pedersen
- Maria Falk Mikkelsen

1. Valg af dirigent
Patrick stiller op til dirigent. Ingen modsiger.

2. Valg af referent
Kim stiller op til referent. Ingen modsiger.

3. Information omkring dato for denne generalforsamling
Patrick informer omkring dato omkring ny GF. Alle accepterer denne generalforsamling som
gældende.

4. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning
2020 var noget anderledes end vi alle lige havde forventet.
Da vi i slut februar afholdt den stiftende generalforsamling var forventningerne høje. De blev
også indfriet, men absolut ikke så tidligt som vi havde forventet.



Der var naturligvis Covid-19 som forsinkede os yderligere, men vi i bestyrelsen arbejdede trods
alt videre og i baggrunden fik vi godkendt vores forening i kommunen og fik det lavpraktiske på
plads.

Det der skulle havde været en åbning i foråret, blev til sidst udskudt til august. Til gengæld var
det det en fantastisk åbning, og vi var meget beærede over den store opbakning og tilslutning
der siden har været til klubben.

I 2020 nåede medlemstallet op på 61 - det var absolut mere end forventet.

I en del af nedlukningsperioderne har bestyrelsen brugt tid på at undersøge muligheder for
klubbens udvikling. Det har blandt andet resulteret i et tilskud fra DIF og DGI, hvor vi fik 13.500
kr. i tilskud som der er blevet indkøbt udstyr for, herunder vægte og udstyr til
børn/familietræning. Det kommer i brug til vores fælles arrangementer her i 2021.

Vi nåede at få afholdt mange gode klubaftener med jer over sommeren og i efteråret, inden alt
igen lukkede ned. Desværre. Det var en kedelig afslutning på 2020, da vi naturligvis havde
håbet på flere klubaftener og lidt julearrangementer. Men al det håber vi, at vi i løbet af 2021 og
de kommende år kan indhente. Gerne med en tur til f.eks. Kjuge, når vi igen kan tage over
grænsen.

5. Regnskab til godkendelse
Kort fortalt har regnskabet været let, da det startede fra kr. 0,-.
Alle indtægter er kommet fra kontingent tilmeldinger samt tilskuddet fra DGI/DIF. Sidstnævnte er
blevet brugt igen til udstyr.
Der er kun blevet betalt husleje for 3 måneder pga. Covid-19 har holdt Bison Boulders lukket.
Vi er derfor ende med 7.400 kr. i plus for 2020.

12 stemte for og 0 stemte imod.

6. Forslag fra medlemmer/bestyrelsen
Ingen.

6.1 Forslag #1: Bestyrelsen foreslår en ændring af vedtægternes § 8, stk. 7.
Da suppleanters valgperiode ikke er skrevet ind i vedtægterne fra den stiftende
generalforsamling foreslår Bestyrelsen følgende ændring:

----

Fra
Bestyrelsen består af 3-5 personer, der vælges for en 2-årig periode, således:

I lige år: Formand og 1-2 bestyrelsesmedlemmer
I ulige år: Kasserer og 0-2 bestyrelsesmedlemmer



Til
Bestyrelsen består af 3-5 personer, herudover 1-2 suppleanter, der vælges for en 2-årig
periode, således:

I lige år: Formand og 1-2 bestyrelsesmedlemmer
I ulige år: Kasserer, 0-2 bestyrelsesmedlemmer og 1-2 suppleanter.

----

13 stemte for. 0 stemte imod.

6.2 Forslag #2: Bestyrelsen foreslår en kontingentforhøjelse for børn fra kr. 100 pr.
halvår til kr. 125

Efter første år kan bestyrelsen konstatere, at børne medlemskaber koster flere penge for
klubben end de koster for medlemmerne. Ved beregninger til prissættelsen var der pga.
Glemsomhed ikke beregnet medlemskab til Dansk Klatreforbund med for børnemedlemmer.

Derfor foreslår Bestyrelsen, at kontingentet stiger fra 100 kr. Til kr. 125 kr.
Dette vil give et positivt resultat på 12,50 kr. pr. børnemedlem.

13 stemte for. 0 stemte imod.

7. Budget til godkendelse
Klaus fortæller vi har haft 51 medlemmer siden starten af december. Indtægter får vi kun fra
kontingent.

Vores primære udgifter er 12,50 kr. pr. medlem pr. måned eksl. moms samt 50 kr. pr. medlem pr.
år til Dansk Klatreforbund. Udgifter afhænger af antallet medlemmer.

Derudover har vi udgifter til vores domæne og transport til deltagelse i Dansk Klatreforbunds
informations arrangementer.

Vi ønsker at anskaffe crashpads til medlemmerne, så vi kan komme på tur til fx Kjuge hurtigst
muligt, når covid-19 tillader det, siger Klaus.

Samuel spørger om lokale leje er pr medlem eller fast?
Klaus svarer at lokale leje er pr medlem.

Mette spørger hvordan bankudgifterne er så lave, da hun betaler 1200 kr. i en anden forening.
Klaus svarer at vi har Arbejdernes Landsbank, og det er deres priser for foreninger.

12 stemte for godkendelse af budget. 0 stemte imod.



8. Valg af bestyrelse
Kasserer og 0-2 bestyrelsesmedlemmer er på valg jf. Vedtægter.
Dertil jf. vedtaget ændringer til vedtægterne er 1-2 suppleanter også på valg.
Der er plads til endnu et bestyrelsesmedlem og suppleant. Ingen melder sig.

Bestyrelsesmedlem Kim genopstiller.
14 stemte for. 0 imod.

Klaus genopstiller som kasserer.
11 stemte for. 0 imod.

Emil genopstiller som suppleant.
12 stemte for. 0 imod.

9. Valg af revisor
Nuværende revisor Tabitha genopstiller. Ingen andre udfordrer hende.
13 stemte for. 0 imod.

10. Eventuelt

Nordisk Mesterskab
Til august, d. 6. og 7. august, såfremt det er muligt i forhold til pandemien, skal der afholdes
Nordisk Mesterskab. Dette afholdes af Dansk Klatreforbund i samarbejde med Bison Boulders
her i Søborg. Vi har som den lokale klatreklub fået muligheden for at hjælpe med afholdelsen af
dette. Det betyder, at vi - når vi ved mere - vil søge efter frivillige mellem alle os medlemmer
som vil give en hånd med på dagen.

Det skal desuden siges, at er der nogen af jer som regner med at opstille til Nordisk
Mesterskab, så sponsorerer klubben naturligvis en t-shirt til dagen!
Tag kontakt til en af os i bestyrelsen for at aftale nærmere.

Vi har brug for frivillige i de her tidspunkter:

- Fredag d. 6. august  Aften
- Lørdag d. 7. august  Hele dagen

Frivillighed
Vi håber også, at flere medlemmer har lyst til at bidrage til klubben ved at blive frivillig. Det vil
blandt andet indebære at afholde fællesopvarmning / fælles arrangementer til klubaften eller
børnetræning. Det kan også være at stå for at planlægge ture til udlandet (når det er en
mulighed igen) eller arrangere ture "ud af huset". Der er åben for at komme med egne idéer.



Træneruddannelse
Dansk Klatreforbund har søgt om et stort tilskud til projektet kaldet "Det gode klubliv". Det
projekt har vi søgt om tilskud fra til at kunne sende 5 antal medlemmer på Træner 1 her i foråret
/ start sommeren.

Det er naturligvis med henblik på at få en mere teknisk faglighed blandt jer, og vi håber dem der
vil have denne uddannelse vil melde sig som frivillig i klubben efterfølgende.
Til dem der har interesse i at få denne uddannelse, skal I sende et lille skriv til bestyrelsen. Så
fordeler vi pladserne på bedste vis. Send mail til bestyrelse@sbkk.dk

Afslutning

Patrick afslutter. Vi har været igennem dagsorden.
Tak for god ro og orden.

5/5/2021

Bestyrelsesformand Kasserer

5/5/2021
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